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1. W imieniu mieszkanc6w ul. Plockiej, oraz uZytkownik6w Rodzinnych
Ogrod6w Dzialkowych polo2onych w tym rejonie, proszE pana prerydenta o
wycofanie sig z decyzji zezwalaj4cej na budowg wysoce szkodliwej instalacji
mobilnej wytw6mi mas bitumiczlychprzez firmg MCC S.A. na terenie dzialek
na ul. Plockiej 166, 168,170 we Woclawku. Mieszkancy czuj4 sig oszukani
brakiem szerokiej konsultacji spolecznych, oraz brakiem decyzji
Wojew6dzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska w Byd,goszrry. W petni
podzielam zdanie mieszk ahc6w 2e szkodliwe substancje przy wytwarzaniu
mas bitumicznych oddziatywujq negatywnie na Srodowisko w promieniu do
3.5 km. Wobec powy2szego wnoszg o rewizjq wczeSniej podjgtych decyzji i
uniemozliwi enie budowy tej instalacj i.

2. W ciqgu ul. Kruszyriskiej od ul. Planty do ronda Falbanka zrajduje sig l0
uschnigtych drzew. Proszg o ich usunigcie i nasadzenie w to miejsce nouych.

3. Mieszkancy Michelina narzekajqna uci4zliwy wyb6j na ulicy Paprociej, przy
skrzyircwariu z ulicq Michelirisk4. Proszg o naprawienie tej niedogodno6ci dla
u4tkownik6w tej drogi.

4. Meszkancy ul. Nalkowskiego twierdz42e zainstalowane tam progi
nvalntajqce s4 zbyt niskie, przez co nie powodujq wlaSciwego ograniczenia
prgdko6ci pojazd6w. Proszg r6wnie| o zalanie mas4 bitumiczr4 ptyt
betonowych, kt6re stanowi4 utwardzenie tej ulicy w zlLaca:Lej czgsci.
Wspomniane wnioski dotycz4 czgSci drogi od ul. Zbiegniewskiej do Fredry.

5. Mieszlcaflcy ul. Metalowej i Kaletniczej znajdujqcych sig w sqsiedzwie firmy
produkcyjnej FABER-CNC mieszcz4cej sig prry ul. Kaletniczej 4 i 6,
protestujE przeciwko uci4diwo6ci, jakie ona dla nich powoduje. Calo dobowa
produkcja wi4ze siQ odczuwanymi przez mieszkaric6w drganiami, halasem,
buczeniem, co zakl6ca mir domowy i spok6j nocny. Stan psychiczny
mieszkafc6w jest na granicy wytrzymaloSci, co mo2e doprowadzi6 do
eskalacji konfliktu z wlaScicielem frmy, k6ry kompletrie ignoruje skargi
s4siad6w. Dlatego proszg Pana Prezydenta o skuteczn4 interwencjg, kt6ra
doprowadzi do zadowalajqcych rontiqzaf dla pokrzywdzonych przez firmg
Faber ludzi z s4siedztwa.

6. Mieszkaricy Michelha domagaj4 sig wigkszej ilo6ci koszy na Smieci w
gl6wnych ci4gach ulicmych ich osiedla. Zwigkszente iloSci koszy spowoduje
zmntejszente wdaj4cycb sig Smieci, co poprawi wizerunek osiedl4 oraz stan
Srodowiska.
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7. w zwi4zku z katastrof4 i zawaleniem sig jezdni, ptzy przeprawie mostowej na

rzece Zglowi1czce w ci4gu ul. Wysokiej proszQ o informacjg, czy byty robione

systemitycnte analizy przegl4du tego obiekhr inz5mierskiego pnez slaiby do

tego powolane. Jakijest stan techniczny calego obiektu'

f.isrg o wyja6nienii dlaczego sp6lka miejska MBM wynajmuje na swoje

potrzeby biurowe pomieszczenia w obiektach Wzorcowni pr4' ul. Pulaskiego

b tot"t SZ. Zdanemmoim, i wielu mieszkaric6w lepszym, bardziej

ekonomicznlm rozwiqzaniem bylo by wynajgcie lokalu biurowego w

obiektach miejskich , kt6rych wlascicielem jest Gmjna Miasto woclawek.

a pro6bg mieszkafc6w proszq o informacjg dlaczego lokatorzy nowo

ybudowanych blok6w mieszkalnych przy ul' Celulozowej b9d4 wplacad

g. Na pocz4tku tego projekru nie bylo mowy o kaucji, jako formy

;pieczenia dla wtasciciela jakim jest Gmina Miasto woclawek. Jaka ma

ma ona vv4gi
Mi&;-:lina w ci'4gu alei JantFiwta n od ulicy Wiewi6rczej do ul'

ocztowej, s4 zaskakiwani lamaniem przepis6w ruchu drogowego przez

kierowc6w, kt6rzy rozwijaj4 du2e prqdko6ci na drodze serwisowej przy ich

posesjach. fatie iaarzeniamajq miejsce zwlaszczaw go&inach szczyns" by

t-i"ee tworz4ce sig korki Pomigdzy rondami' Mo2e konieczne jest w tym

miejscu usytuowanie utz4&eri spowalniajqcych ruch, oraz wzmoletie patroli

policj ant6w z ruchu drogowego-
il. lroszg Pan aPrezydentao wnikliwe i ponowne toryatrzenie skargi na

Komendanta Strazy Mejskiej, wniesione przezP ana

zamieszkalego ul. Prusa co prawda skarga na dzialalnos6 Komendanta

StraZy Mej ski q zostzla odrzucona uchwal4 Rady Miasta z dnia 3 I maja 2022'

ale wnioskodaw ca czaje siE pokrzywdzony i prosi o ponowne rozpatrzenie

jego sprawy.
rz. eroszg Pana Prezydenta o udzielenie szczegolowych wyjasnief, dlaczego

spolka,paza" zarz4dzaj4cacmentarzem komunalnyrn we wloclawku zdaniem

wielu mieszkanc6w mamotrawi publiczne Srodki przeznaczajqc l}}lys. zl. na

ulozenie kostki z polbruku na powierzchni 266 metr6w kwadratowych, co

stanowi kwotg 375, 94 zl. zametr ktttadratowy. z analizy cen w hurtowniach

budowlanych, oraz wykonawc6w tejze ustugi wynika 2e zat4wotg moina

bylo by wykonad co najmniej drugie tyle powierzchni alejek cmentarza- Proszg

o-przeistawienie kosztorysu, otaz zapy6rt ofertowych'ovi'zany ch z tym

,ui*i.-. proszg r6wnie2 o wnikliwq kontrolg ze strony Urzgdu Miasta, bo

gofm okiem widat 2e zadante zostalo ntacan'ie przeplacone'
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